
 
 

Uchwała Nr  XLIII/347/2014                                                                                                           

Rady Miejskiej w Krobi                                                                                                   

z dnia 31 stycznia 2014 r. 

  w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia                            
w roku 2015 środków stanowiących fundusz sołecki  

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 594; z późn. zm.) oraz art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 20 lutego 
2009 r. o funduszu sołeckim (Dz. U. Nr 52, poz. 420;  z późn.zm.) uchwala się, 
co następuje: 

§ 1. Wyraża się zgodę na wyodrębnienie środków finansowych stanowiących fundusz 
sołecki w budżecie Gminy Krobia na rok 2015. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Krobi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uzasadnienie 

do Uchwały Nr XLIII/347/2014 

Rady Miejskiej w Krobi 

z dnia 31 stycznia  2014 r. 

      w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia                       
w roku 2015 środków stanowiących fundusz sołecki  

W związku z uchwaloną w dniu 20 lutego 2009 r., a opublikowaną 31 marca 2009 r. 
ustawą  o funduszu sołeckim istnieje możliwość wyodrębnienia w budżecie gmin środków 
stanowiących tzw. fundusz sołecki. Środki z funduszu można przeznaczyć na realizację 
zadań własnych gminy i powinny służyć poprawie życia mieszkańców, a ponadto muszą 
być zgodne ze strategią rozwoju gminy. 

Uwzględniając istotną rolę społeczności wsi w zaspokajaniu podstawowych potrzeb 
społecznych, zasadnym wydaje się zapewnienie przyznania określonych środków 
finansowych na ten cel. Cztery lata funkcjonowania funduszu sołeckiego w naszej gminie 
spowodowały wzrost aktywności społecznej i inicjatyw obywatelskich, a tym samym 
wzrost poczucia odpowiedzialności za gospodarowanie mienie czego przykładem są 
działania podejmowane przez mieszkańców w ostatnich latach na rzecz rozwoju obszarów 
wiejskich. Z przeprowadzonych konsultacji z sołtysami wynika, że wyrażają oni dalszą 
gotowość realizacji przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego. 

Fundusz sołecki powinien być bodźcem do rozwoju terenów wiejskich, dlatego 
przyjęcie przedłożonego projektu uchwały wydaje się być w pełni zasadne. 

 

  

Sporządziła :                                                                                                                                              
Agnieszka Linowska 

 

 


